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conciertos (}e gmpos actua-
les, conocidos, que hicieran 
màs sugerente la idea de 
venir a pasar las fiestas a 
Mollet. 

Creo que en agosto estàn 
bien situadas, en mi opinión 
es la fecha ideal. En sep-
tiembre no creo que a la 
gente la vaya demasiado 
bien irse de Fiesta Mayor 
cuando acaban de volver de 
vacadones y han de empe-
zar a t i^ajar de nuevo. 

sin ninguna duda creo 
que tendiían que ser gratui-
tas, por lo menos para la 
gente joven, pues somos 
nosotros los màs peijudica-
dos si los preciós de los ac-
tos no son asequibles. 

Manuel López 
Empresario, 
propietario 
peluquerías EGO 

Las Fiestas Mayores 
tendiían que llegar a ser algo 

que sirviera para que Mollet 
mera conocido. Tendría que 
terminal la actual tendencia 
de que seamos nosotros, los 
moUetenses quienes tenga-
raos que coger el coche e 
iiDos a otras fiestas porque 
las de fíiera son mejores o 
las de Mollet no nos gustan. 
Las Fiestas Mayores ten-
d r í ^ que servir para hacer 
Mollet màs atractivo no sólo 
para los que vivimos en 
Mollet sino para los de los 
alrededores. conseguir como 
sucede en GranoUere, que 
llegan las Fiestas de la Às-
censión y allí se reúne gente 
de muchos rincones no sola-
mente del Vallès sino tam-
bién de Catalunya. 

Otro problema de las 
Fiestas Mayores de Mollet 
es el hecho de que se cele-
bren en agosto, un mes en 
que Mollet està casi desier-
to. Las Fiestas tendrían que 
ser una celebración para 
todos los moUetenses, no 
sólo para las pocas personas 
que por los motivos que sean 
no pueden salir de Mollet 
en agosto. Por otra parte las 
Fiestas Mayores al celebrar-
se en agosto obligan a mu-
chos comerciantes a tener 
abierto port esas fechas, unas 
fechas que con la gen te que 
hay, no dejan de hacer nego-
cio ni hacer vacaciones. 

Anadiía condeitos de 
gmpos conocidos como han 
hecho durante afios pobla-
ciones vecinas a nosotros, 
pero mucho menos impor-
tantes. 

Josep Rebull 
Productor de TV3 

1-En contra del que de-
sitíaria, la Festa Major no 
m agrada. Les trobo massa 
fluixes. 

2-No canviaria les dates 
de la Festa Major. A l'agost 
estan bé. 

3-La taquilla en el món 
de l'espectacle té molta 
importància per valorar la 
qualitat dels espectacles. 

Jorge Garriga Clavé 
Componente de la 
Taula de Joves 

Sinceramente creo que 
que se podrían mejorar. Las 
actividades programadas no 
tienen demasiado atractivo 
para los jóvenes. Personal-
mente, entre otras cosas fal-
tan màs conciertos para 
gente joven, pero de grupos 
conocidos. 

En mi opinión creo que 
estaiían mejor situadas en 
septiembre pues la gente 
vuelve entonces de vacacio-
nes y la afluència de püblico 
podria ser mayor. 

Las fiestas Mayores ten-
drían que ser gratuitas por lo 
menos paralos jóvenes. Los 
jóvenes no manejamos 
demasiado dinero nunca 
pero somos los que creamos 
el ambiente. Otra posibili-
dad seria hacer un bono que 
a un precio módico diera 
acceso a los actos progra-
mados. 

Equipo de 
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Carta al director 
Sr director: 
EI motiu d'aquesta 

carta és respondre un 
paràgraf publicat en el 
número de juliol passat 
de "Tribunaàcida", fir-
mat pel senyor José M. 
Espanol. El paràgraf 
al·ludit "la müi", co-
mença amb l'estil perio-
dístic (per dir-ho d'algu-
na manera) a què ja ens 
té acostumats el senyor 
Espafiol; podríem, per 
tant, passar-lo per alt, 
com també fem sovint, 
però davant la incon-
gruència de les primeres 
afirmacions (o exabrup-
tes?) en relació al pro-
blema de procediment 
municipal que el peiio-
. dista e3q)osa, crec que 
demana, si més no, un 
aclariment. 

Les afirmacions del 
senyor E^afiol es refe-
reixen a (i tradueixo del 
castellà)' 'la manifesta i 
comprovada inoperància 
i vagància del servei de 
quintes de l'Ajunta-
ment" , que provoca, 
sempre segons el perio-
dista, que moltes pròrro-
gues del servei militar 
s'hagin perdut. 

Davant d'aquestes 
al·lusions, vull puntua-
litzar: 

1-L'Ajuntament, en 
concret el Servei de 
Quintes, no ha tingut 
encara c ^ queixa o cap 
denúncia per haver per-
dut sol·licituds de prò-
rroga del servei militar, 
d'enguany. I no les ha 
tingut perquè no se n'ha 
perdut cap. 

2-Si de cas, algú ma-
nifesta que el Servei de 
Quintes no disposa, en 
aquests mom^ts, de cap 
d'aquestes sol·licituds, 
cal dir que és ben cert, 
però es deu al fet que les 
mstàncies presentades es 
van trametrem periòdi-
cament a la Junta de Clas-
sificació i Revisió del 
Centre de Reclutament. 

que les examina i deci-
deix concedir o denegar 
les peticions de pròrro-
ga. 

3-Atès que el període 
de sol·licitud de pròrro-
ga vade l ' I de juny al 31 
de juliol, és lògic de 
suposar que l'Ajunta-
ment no tindrà c ^ res-
posta fins al csq) d'uns 
quants dies d'haver tan-
cat aquest termini. 

Per tant, el Servei de 
Quintes no és qui deci-
deix la sort d'aquestes 
pròrrogues, sinó que, a 
l'empara del Reial De-
cret 611/1986, de 21 de 
març, pel qual s 'prova 
el Re^ament de la llei 
del Servei Militar, no-
més fa que tramitar els 
papers als organismes 
adequà, els quals, el seu 
entorn, envien oportuna-
ment les respostes. 

Amb aquestes pun-
tualitzadons he intentat, 
precisament, aclarir als 
lectors de Tribuna Va-
llesana un fet explicat 
d'una manera excessiva-
ment lleugera. Pel fet í;[ue 
aquests lectors són ciu-
tadans de ple dret, que 
paguen pels serveis que 
els ofereix l'administra-
ció local, no és gaire U-
dt, ni que sigui empa-
rant-se en la professió de 
periodista, explicar-los 
coses no certes, sobretot 
en casos com aquest, en 
què la gratuïtat d'unes 
paraules no es correspo-
nen amb larealitat diària 
d'una feinaben feta d'un 
departament municipal, 
ni amb el deure, assumit 
plenament per l'Ajunta-
ment, d'oferir un bon 
servei als ciutadans i 
defensar-lo, quan és cri-
ticat 0 tergiversat. 

Joan Sau i Pagès 

Director de Serveis de 
l'Area de Règim Intern 
i Recursos Econòmics, 
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08100 MOLLET DEL VALLÈS 
Comenzamos el nuevo curso 
el dia 3 de septiembre 
Convéncete con unas clases 
gratuitas de prueba 
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